
 

 
 

 

 

 

Mötet inleddes med att deltagarna till Årsmötet fick förse sig med fika som redan fanns i 

lokalen, och Årsmötet inleddes med att Hans Wendt, distriktets ordförande hälsade alla 

välkomna. Med tanke på Covid-19 skulle årsmötet hållas så kort som möjligt. 

 

På grund av Covid-19 berättade Gunilla Fredriksson, styrelseledamot i Svenska 

Ridsportförbundet tillika distriktets fadder, helt kort om förbundet och vi hoppas att till 

kommande årsmöte kunna utveckla informationen och dialogen betydligt mer då pandemin 

troligtvis har lagt sig.   
 
 

PROTOKOLL 

ÅRSMÖTE 

 

Datum: 2020-08-25 

Plats: Hotell Stenungsbaden, Stenungsund. 

 

§ 1 Röstlängd 

 

Röstlängden upprättades och fastställdes, 24 röster och 8 föreningar vars representanter var 

röstberättigade. 

 

§ 2 Föredragningslista 

 

Föredragningslistan godkändes och fastställdes. 

 

§ 3 Behörigt utlysande av mötet 

 

Mötet enades om att årsmötets utlysande har varit behörigt, detta genom att information och 

kallelse till mötet funnits på hemsidan samt mailutskick till klubbarna. 

 

§ 4 Ordförandeval 

 

Till ordförande för mötet valdes Carina Dannevik. 

 

 



§ 5 Anmälan om val av sekreterare 

 

Till sekreterare för mötet anmäldes Kerstin Gunnesson. 

 

§ 6 Val av justerare och rösträknare 

 

Till protokolljusterare samt rösträknare valdes Saga Stokholm och Kajsa Baumann. 

 

§ 7 Verksamhets- och förvaltningsberättelser 

 

Distriktsstyrelsens verksamhetsberättelse för år 2019 genomgicks, med tanke på 

Covid 19 och att årsmötet skulle hållas under en begränsad tid beslutades det att då 

alla haft möjlighet att läsa in sig och inga frågor fanns godkändes 

verksamhetsberättelsen och lades till handlingarna. 

Även Årsredovisningen samt Revisorernas berättelse godkändes och lades till 

handlingarna 

 

 

 § 8 Fråga om ansvarsfrihet 

 

Mötet beslutades att ge distriktsstyrelsen ansvarsfrihet för år 2019. 

 

§ 9 Ordförandeval 

 

  Till ordförande för en mandattid av ett år valdes Hans Wendt. 

 

§ 10 Val av antalet ledamöter  

 

  Årsmötet valde enligt valberedningens förslag att styrelsen skulle bestå av 7 ledamöter 

§ 11. Val av ledamöter, mandatperiod 

Naana Rench, 2020–2022, nyval 

Ann Olofsson, 2020–2022, nyval 

Hanna Khazrai 2020-2022, nyval 

 

  Ledamöter med mandattid kvar: 

 

Eva Jungmark, 2019–2021 

  Karin Genberg, 2019–2021 

Nina Anyai, fyllnadsval 1 år, 2020- 2021 

Pelle Wedenmark, 2019-2021 

 

 

§ 12 Anmälan av ungdomsrepresentant 

 

Distriktsungdomsstyrelsen anmälde Alva Björklund att ingå som ordinarie ledamot med 

Johanna Forsman som personlig suppleant. 

 

§ 13 Val av revisorer 

 

Mötet valde Eva Gustavsson och Saga Stokholm till revisorer med Mia Bertram som 

suppleant. 

 

 



§ 14 Val av valberedning 

 

Till valberedningen valdes Lisbeth Ledner, ordförande, Nina Rasmusson, och Erika Olsson 

till ledamöter, det saknades två ledamöter beslutades att lämna dessa som vakanser. 

 

§ 15 Val av ombud till förbundsstämman 

 

Mötet beslutade att styrelsen själva får utse ombud och suppleanter till förbundsstämman. 

 

§ 16 Val av ombud till årsmöte 

 

Mötet beslutade att styrelsen själva får utse ombud och suppleanter till RF-distriktets årsmöte. 

 

§ 17 Behandling av motioner  

 

Inga motioner hade inkommit. 

 

§ 18 Beslut om årsavgift 

 

Mötet beslutade att årsavgiften inte höjs utan beslutad årsavgift från årsmötet 2017 med 20 

kr/medlem kvarstår. 

 

§ 19 Verksamhetsplaner 

 

Verksamhetsplanen samt verksamhetsvisionen för 2020 presenterades och fastställdes. 

 

§ 20 Övrigt 

 

Det togs upp att på flera tävlingar hålls inte de regler vad gäller Folkhälsomyndighetens och 

SvRf:s beslut om vad som skall gälla på tävlingsplatserna. Beslutades att det skall gå ut ett 

mejlutskick med upprop till arrangörer, domare och övriga berörda för att göra dessa 

uppmärksamma på problemet och att pandemin inte är över. 

 

§ 21 Mötet avslutas 

 

Hans Wendt tackade för förtroendet att ha blivit vald ett år till som distriktets ordförande och 

han passade på att tacka alla årsmötesdeltagarna för visat intresse. Sittande ordföranden för 

mötet, Carina Dannevik fick en blomma och ett stort tack. 

Hans tackade också Saga Stokholm för hennes engagemang i styrelsen då hon nu lämnar sin 

post som ledamot i styrelsen. 

Blommor delades också ut till personalen och Ellinor von Essen önskades lycka till med sina 

studier på Polishögskolan och samtidigt hälsades Evelina Ketola välkommen som vikarie för 

Ellinor. Blommor delades också ut till Gunilla Fredriksson från SvRf. 

  

  Göteborg dag som ovan 
 

 

 

 
 

  

Ordförande: Carina Dannevik Sekreterare: Kerstin Gunnesson 
 

 

 

 
 

  

Justeras: Saga Stokholm Justeras: Kajsa Baumann 


